
PROTOKÓŁ   Nr  XIV / 2015 
Rady Gminy Wijewo 

z dnia  14   grudnia  2015 r. 
 
 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
członkowie rady gminy zgodnie z listą obecności. 
Lista obecności stanowi zał. Nr 1 
Zaproszeni goście zgodnie z listą obecności Zał. Nr 2 
oraz  
Wójt Gminy Wijewo – Pan Mieczysław  Drożdżyński 
Skarbnik Gminy – Pan Krzysztof Słomianny 
 
Porządek  posiedzenia: 
 
   1. Otwarcie.   
   2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
   3.  Interpelacje i zapytania radnych. 
   4. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie międzysesyjnym. 
   5.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
       1/   programu współpracy Gminy Wijewo z organizacjami pozarządowymi na 2016  rok, 
       2/   przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
             na terenie  Gminy  Wijewo  na  2016 rok. 
       3/   określenia wzorów formularzy niezbędnych do wymiaru i poboru podatku od  
             nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego, 
       4/   zmiany do uchwały Nr XIII/56/2015 w sprawie określenia wysokości stawek  
             podatku od nieruchomości, 
        5/  plan pracy Komisji Rewizyjnej, 
        6/  określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi  
             opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług  
             opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków  
             częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania, 
       7/   zmiany uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów, 
       8/   uchylenia uchwały Nr IV/14/2015 RG Wijewo z dnia 26 stycznia 2015 r. w sprawie  
             zatwierdzenia taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wijewo, 
       9/   uchylenia uchwały Nr IV/16/2015 RG Wijewo  z dnia 26 stycznia 2015 r. w sprawie  
             zatwierdzenia regulaminu odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wijewo. 
      10/  udzielenie pomocy finansowej z budżetu Gminy Wijewo na 2015 rok na rzecz  
              Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Lesznie 
      11/  upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wijewie  
              do załatwienia indywidualnych spraw w zakresie administracji publicznej. 
      12/  zmiany  w budżecie gminy na 2015 rok, 
     13/   zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wijewo. 
  6. Zapytania i wolne wnioski. 
  7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
  8. Zakończenie. 
 
Ad. pkt. 1 
 
Obradom XIV Sesji Rady Gminy Wijewo przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan 
Stanisław Kasperski. Powitał obecnych na sali radnych, sołtysów, Wójta Gminy oraz pozostałych  
zaproszonych gości. Przedstawił proponowany porządek obrad. Poinformował, że zostały 
dodatkowo wprowadzone do porządku obrad punkty w sprawie:  
- upoważnienia dla Kierownika GOPS, 
- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2016 rok, 
Zaproponowane zmiany zostały przez zebranych przegłosowane i przyjęte do porządku 
posiedzenia. 



Przewodniczący obrad na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 15 
wobec czego podejmowane decyzje będą prawomocne. 
 
Ad. pkt. 2 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że protokół z XIII Sesji Rady Gminy Wijewo odzwierciedla 
przebieg  posiedzenia. Nikt z radnych, mając możliwość zapoznania się z jego treścią nie wniósł 
uwag. Zaproponował, aby protokół z poprzedniego posiedzenia przyjąć bez czytania. Do złożonej 
propozycji nie wniesiono uwag. Protokół przyjęty został jednogłośnie bez czytania. 
 
Ad. pkt. 3 
 
Radny Pan Henryk Rygusik – złożył podziękowanie Starostwu oraz ZDP w Lesznie za 
wyremontowanie mostku przed Potrzebowem. Przeprowadzone prace znacznie wpłynęły na 
komfort jazdy. 
Radny Pan Radosław Zamiatała zgłosił do realizacji następujące kwestie: 
1/ mieszkańcy ul. Śiedmiórki proszą o utwardzenie drogi dojazdowej na całym odcinku oraz 
o pilne wyremontowanie zjazdu z 305 przy byłej bazie SKR, 
2/ udzielona odpowiedz ZDW w Nowym Tomyślu na temat odwodnienie ul. W. Witosa  nie jest 
satysfakcjonująca ponieważ nie określono żadnego terminu a padający deszcz ciągle powoduje 
problemy.   
 
Ad. pkt.  4 
 
Sprawozdanie z pracy Wójta oraz  Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt :  
Poinformował, że: 
06.11 – gościł Prezesa MZWIKW we Wschowie Pana Brzeskota. Rozmawialiśmy o sprawie  
zalegalizowania uchwał dotyczących ścieków oraz o inwestycjach planowanych na terenie gminy  
w zakresie wodociągowania, 
09.11 – wspólnie ze skarbnikiem uczestniczyliśmy w szkoleniu dotyczącym odzyskiwania podatku 
VAT przez samorządy, 
10.11 – wspólnie z Wójtem Włoszakowic i Burmistrzem Śmigla uczestniczyłem w Urzędzie 
Marszałkowskim w naradzie dotyczącej inwestycji drogowej łączącej 305 z krajowa 5 
w Nietążkowie. Całość sprawy będzie nadzorował Starosta Leszczyński, więcej w sprawie 
będziemy wiedzieć po piątkowym spotkaniu Wójtów, w którym będzie uczestniczył przedstawiciel 
dróg krajowych i autostrad, 
12.11 – z P. Józefczakiem uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządy Lokalnej Grupy Rybackiej 
w Bojadłach.  
14.11 – na sali we Wijewie odbyły się obchody Światowego  Dnia Walki z Cukrzycą,  
17.11 – odbyło się posiedzenie ZMKGRL, gdzie nie  uchwalono wyższych stawek za śmieci, 
18.11 – spotkałem się z  Panem Janiakiem, który ma przygotować projekt kanalizacji na 
Potrzebowo, 
19.11 – gościliśmy w urzędzie pary małżeńskie, które obchodziły 50 - lecie pożycia, 
23.11 – spotkałem się z Komendantem Miejskim Policji, gdzie przedstawiono potrzeby policji 
a zwłaszcza potrzebę złomowania samochodu w Wijewie ze względu na stan techniczny, 
24.11 – wyłoniono rzeczoznawcę, który będzie prowadził wyceny obiektów i gruntów na terenie 
naszej gminy, 
25.11 – odbyło się kolejne posiedzenia ZMWIKW we Wschowie poświęcone działalności bieżącej 
oraz planom finansowym na 2016 rok. 
30.11 – uczestniczyłem w posiedzeniu ZMKGRL gdzie anulowano uchwałę dot. zobowiązań 
gminy Osieczna wobec związku, 
01.12 – Wielkopolska LGD  Kraina Lasów i Jezior odbyła posiedzenie gdzie wybrano nowe 
władze, ustalono budżet w wysokości 15 000 000 zł. 
03.12 – spotkałem się z producentem urządzeń naszego systemu kanalizacji. Wynegocjowaliśmy, 
że w I kw. przyszłego roku zostaną przeszkoleni pracownicy w zakresie montażu, działania 
i usuwania awarii, 
07.12 – gościłem Panią Nowaczyk , która złożyła ofertę szkoleniową , 
09.12 – spotkałem się z Komendantem PSP w Lesznie Panem Robertem Baranem. 
Rozmawialiśmy na temat dostosowania przedszkola do obowiązujących wymogów , 



10.12 – kolejne posiedzenie odbył ZMKGRL, gdzie omówiono prognozy finansowe oraz sprawę 
zagospodarowania odpadów zielonych, 
11-12.12 – uczestniczyłem w cyklicznym szkoleniu wójtów zorganizowanym przez WOKiSS 
w Poznaniu. Tematem spotkania była ustawa antysmogowa. Nasza gmina nie ma dużych 
możliwości ze względu na mały wybór paliw. Należy zaczekać na nową ustawę i konkretne 
wytyczne. Do 30 .03 został ogłoszony nabór wniosków na gospodarkę niskoemisyjną, gdzie 
przygotowujemy już dokumenty aby złożyć odpowiedni wniosek. 
     - odbyło a się uroczystość oddania do użytku przebudowanych mostów w kierunku Zaborówca. 
 
Ad. pkt.  5 
 
       1/ projekt uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Wijewo z organizacjami 
pozarządowymi na 2016  rok. 
Pracownik urzędu Pani Dorota Mitrus  wyjaśniła, że program jest przygotowywany na kolejny rok, 
skierowany jest do organizacji działających na terenie gminy i pozwala na pozyskanie funduszy 
na działalność statutową.  
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/63/2015 w sprawie programu współpracy Gminy Wijewo 
z organizacjami pozarządowymi na 2016  rok  podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 4 
 
      2/   projekt uchwały w sprawie przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na terenie  Gminy  Wijewo  w  2016 rok. 
Przewodnicząca GKRPA Pani  Dorota Mitrus - poinformowała, że na realizację profilaktyki 
przeznaczone jest 69 tys. zł. Główne kierunki działania to pomoc dzieciom, poprzez prowadzenie 
świetlic socjoterapeutycznych, punktu konsultacyjnego, organizowanie warsztatów 
terapeutycznych, kolonii dla dzieci, współpraca z Grupą AA. Program zawiera elementy diagnozy 
przeprowadzonej wśród dzieci i młodzieży na terenie gminy. 
Radny Pan Aleksander Poszwiński – Program przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomani został 
rozdzielony. Jakie będzie finansowanie tego drugiego, czy są zaplanowane na ten cel pieniądze. 
Skarbnik – pieniądze na obydwa programy pochodzą z opłat za korzystanie z zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych. Pieniądze zostały w budżecie już wydzielone. Ogólnie z tego 
tytułu mamy zaplanowany dochód w wysokości 70 tys. zł. z tego 1000 zł. jest wydzielone na 
przeciwdziałanie narkomanii.  
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/64/2015 w sprawie przyjęcia  Gminnego  Programu  
Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie  Gminy  Wijewo  w  2016 rok  
podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 5 
 
       3/   projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy niezbędnych do wymiaru 
i poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego, 
Skarbnik – wyjaśnił, że wprowadzenie zmian do ustawy obliguje nas do uchwalenia nowych 
wzorów deklaracji do obowiązujących podatków i opłat.              
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/65/2015 w sprawie określenia wzorów formularzy 
niezbędnych do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego, 
 podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 6 
 
       4/   projekt uchwały w sprawie zmiany do uchwały Nr XIII/56/2015 w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
Skarbnik Pan Krzysztof Słomianny – wobec powyższej uchwały zostało wszczęte postępowanie  
przez RIO. Przygotowany projekt został uzupełniony o stawki podatku gruntów i lokali objętych 
rewitalizacją i projekt został przyjęty przez nadzór w przedstawionej wersji. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/66/2015 w sprawie zmiany do uchwały Nr XIII/56/2015  
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 7 



        5/ projekt uchwały w sprawie plan pracy Komisji Rewizyjnej, 
Przewodniczący obrad odczytał treść planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/67 /2015 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej podjęta 
została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 8 
 
      6/ projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania, 
Kierownik GOPS Pani Ewelina Wolniczak poinformowała, że w związku z wnioskami jakie 
wpłynęły do gminy został przygotowany projekt uchwały o usługach opiekuńczych stanowiących 
zadanie własne gminy. Uchwała określa  warunki przyznawania i rozliczania takich usług. Z usług 
opiekuńczych mogą korzystać osoby samotne lub nie posiadające takiej pomocy ze względu na 
chorobę lub niepełnosprawność najbliższych. Obejmują pomoc w zaspokajaniu codziennych 
potrzeb. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/68 /2015 w sprawie określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz  
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich 
pobierania,  podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 9 
 
       7/  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy 
materialnej dla uczniów, 
Pracownik urzędu Pani Maria Nowicka – od października zmieniła się ustawa o pomocy 
społecznej oraz o świadczeniach rodzinnych. Świadczenia te są brane pod uwagę przy  
udzielaniu pomocy materialnej dla uczniów dlatego należało uaktualnić regulamin przyznawania 
tego świadczenia.  
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/69/2015 w sprawie regulaminu udzielania pomocy 
materialnej dla uczniów podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 10 
 
       8/  projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr IV/14/2015 RG Wijewo z dnia 26 stycznia 
2015 r. w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Wijewo, 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – jest to czynność techniczna pozwalająca na wykluczenie 
wadliwej uchwały. Funkcjonujemy na terenie MZKiKW, który zgodnie z ustawą ma kompetencje 
do podejmowania uchwał o wysokości stawek na podstawie informacji z gminy. Podjęta przez 
Związek  uchwała o stawkach zawiera takie same kwoty jakie figurowały w uchwale Rady Gminy. 
Obowiązujący od 2005 roku regulamin Związku jest na tyle uniwersalny, że nie ma potrzeby 
wprowadzania własnego. 
Radny Pan Radosław Zamiatała – w sprawie ścieków podjęliśmy 3 uchwały nie uchylona uchwała 
w sprawie dopłat, która  traci moc z końcem roku. Czy jest przewidziana kontynuacja dopłat. Jeśli 
uchwała ta  wygaśnie grozi nam duża podwyżka ceny za 1m3 odprowadzanych ścieków. 
Radny Pan Roman Jęśkowiak - wyjaśnił, że dopłaty obejmują tylko mieszkańców wsi Wijewo, 
która  jest skanalizowana. Pozostali mieszkańcy gminy nie korzystają z dopłat. 
Przewodniczący RG – zaproponował, aby obowiązujący regulamin związku powinien zostać 
opublikowany na stronie gminy podobnie jak podjęte uchwały.  
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński –  trudno określić na podstawie czego została wyliczona 
stawka za ścieki podobnie jak dochody z oczyszczalni. Łączny koszt odbioru i oczyszczania 1 m3 
ścieków wynosi ponad 15 zł. Nawet bez dopłat dla mieszkańców gmina dopłaca ok. 7 zł.  
O dopłacie, czy ma być czy nie zdecydują Państwo. Czekają nas poważne inwestycje, które 
wymagają funduszy. Zniesienie dopłat jest decyzją niepopularną, ale nie możemy zostać bez 
funduszy na inwestycje. 



Radny Pan Radosław Zamiatała – nie twierdze, że dopłata musi wynosić 2,30 może choć połowę  
z tej kwoty. Musimy pamiętać o budżecie ale i o mieszkańcach. 
Radny Pan Roman Jęśkowiak – uważam, że wyliczenie kosztów na początku rozruchu może być 
kłamliwe ponieważ są koszty a nie ma dochodów. Cena w nastypnym roku powinna być znacznie 
niższa.  
Radny Pan Aleksander Poszwiński – jest obecny Kierownik oczyszczalni, może przedstawi nam 
koszt 1 m3 ścieków. 
Pan Remigiusz Drzewiecki – inne są koszty na etapie rozruchu a inne w trakcie pełnej 
eksploatacji. W przyszłym roku przewidujemy koszt oczyszczenia 1m3 ścieków w granicach 10 zł.  
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – zadeklarował, że na najbliższe posiedzenie komisji zostaną 
przygotowane materiały dotyczące dochodów i wydatków  oczyszczalni za II półrocze. 
Przewodniczący obrad zaproponował przedyskutowanie sprawy dopłat na najbliższym 
posiedzeniu komisji stałych. 
Do treści projektu nie wniesiono innych zapytań. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/70/2015 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wijewo podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 11. 
 
      9/  projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr IV/16/2015 RG Wijewo  z dnia 26 stycznia 
2015 r. w sprawie zatwierdzenia regulaminu odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wijewo. 
Do treści projektu po wcześniejszych wyjaśnieniach nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/ 71/2015 w sprawie uchylenia uchwały Nr IV/16/2015 RG 
Wijewo  z dnia 26 stycznia 2015 r. w sprawie zatwierdzenia regulaminu odprowadzania ścieków 
na terenie Gminy Wijewo  podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 12 
 
      10/ projekt uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej z budżetu Gminy Wijewo na 
2015 rok na rzecz Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Lesznie 
Skarbnik – przychylając się do prośby Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Lesznie dokonuje 
się zmiany treści uchwały podjętej w tej sprawie zgodnie z życzeniem obdarowanego uchylając 
wcześniej podjętą uchwałę. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/72/2015 w sprawie udzielenie pomocy finansowej z budżetu 
Gminy Wijewo na 2015 rok na rzecz Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Lesznie podjęta 
została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 13 
 
      11/  projekt uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Kierownikowi Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Wijewie do załatwienia indywidualnych spraw w zakresie administracji 
publicznej. 
Skarbnik – zgodnie z treścią art. 5c ustawy – prawo energetyczne dodatek energetyczny 
przysługuje  osobie, której przyznano dodatek mieszkaniowy. Jest to zadanie  rządowe 
realizowane przez gminy. Dodatek energetyczny przyznaje w drodze decyzji wójt. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/73/2015 w sprawie upoważnienia Kierownikowi Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Wijewie do załatwienia indywidualnych spraw w zakresie 
administracji publicznej podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 14  
 
      12/  projekt uchwały w sprawie zmiany  w budżecie gminy na 2015 rok, 
Skarbnik – przedstawił zmiany do budżetu gminy na 2015 rok zgodnie z uzasadnieniem do 
niniejszej uchwały. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/ 74/2015 w sprawie zmiany  w budżecie gminy na 2015 rok, 
podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr  15 
 
 



     13/   projekt uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wijewo na 
lata 2015 – 2027. 
Skarbnik – gmina ma okazję zakupić dobrze wyposażony samochód dla OSP Wijewo. Gmina 
zadeklarowała pomoc w kwocie 170 tys. zł. pozostałą kwota do zabezpieczenia leży po stronie 
OSP (20 tys. własnych środków, 50 tys. od Starosty) potrzebne 170 tys. ma być zabezpieczone 
w postaci kredytu. Jeśli byłyby problemy z kredytem gmina pokryje koszty pod warunkiem, że 
spływ pieniędzy z rozliczenia będzie realizowany na konto gminy. Z powyższych powodów należy 
dokonać korekty w WPF z kwoty 170 000  na 340 000 zł.  
Radny Pan Radosław Zamiatała – jaka kwota wróci do budżetu, 
Skarbnik – poza 170 tys. z gminy  wszystkie pozostałe kwoty wyegzekwowane z budżetu powinny 
wrócić do budżetu po rozliczeniu tj. w 2017 r. 
Radny Pan Aleksander Poszwiński – czy na dziś mamy zabezpieczenie gwarantujące nam, że te 
pieniądze wrócą do budżetu, czy przekazanie tych pieniędzy będzie dodatkowa umową, 
Skarbnik -  umowa pomiędzy OSP a Urzędem Marszałkowskim gwarantuje taki zwrot. Co do 
zwrotu tej dodatkowej kwoty należy doprecyzować umowę. Do przekazania pieniędzy nie będzie 
potrzebna dodatkowa uchwała ponieważ wymagana kwota jest zabezpieczona w WPF. 
Pan Stanisław Wolniczak – otrzymałem informację, że tylko gmina nie ma pełnego 
zabezpieczenia finansowego w dokumentach. Dofinansowanie powiatu powinno być poparte 
uchwałą czego brakuje. 
Przewodniczący rady – należy zrobić wszystko, aby sprawa ta została doprowadzona pomyślnie 
do końca. 
Skarbnik – jeśli powiat dał promesę to dlaczego nie ma być przyjęta, nie można przesłać uchwały 
jeśli nie jest uchwalona, po jej uchwaleniu i podpisaniu prześlemy do Poznania. 
Do treści projektu nie wniesiono uwag. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XIV/75 /2015 w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej gminy Wijewo na lata 2015 – 2027.. 
podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi zał. Nr 16 
 
Ad. pkt.  6 
 
Radny Pan Józef Pukacki  - podziękował za otwarcie mostów. Zwrócił się o zakup większej ilości 
skrzyń, w niektórych miejscach brakuje, 
Sołtys Pan Marian Białas – zwrócił się: 
-  z zapytaniem dotyczącym możliwości  budowy wodociągu na działkach w Zaborówcu. Czy 
złożone dotychczas wnioski deklarujące przyłączenie się są aktualne. 
- poprosił o remont ul. Lgińskiej poza wsią ponieważ była użytkowana  intensywnie z powodu 
przebudowy mostów i jest w złym stanie, 
Radny Pan Radosław Zamiatała – pogratulował radnym powiatowym nowych mostów. Zwrócił się 
z zapytaniem, czy będzie kontynuowany remont drogi do Włoszakowic i czy będzie kontynuowana 
budowa chodnika na ul. Zachodniej, 
Radna Pani Genowefa Zielnica – wyjaśniła, że: 
- droga do Włoszakowic była remontowana z powodu oszczędności jakie powiat uzyskał 
z przetargu na mosty, następne odcinki będą wykonywane systemem gospodarczym. 
Podziękowała Dyrektor GOK za mobilizacje i przygotowanie sali na spotkanie z okazji otwarcia 
mostów. 
Sołtys Pan Roman Ratajczak – podziękował za szybkie i sprawne wyczyszczanie i odmulenie 
stawu w Przylesiu. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść pisma jakie wpłynęło w sprawie wiaty przystankowej 
dla dzieci z Brenna Niwki. 
 
Ad. pkt.  7 
 
1/ spróbujemy zobaczyć jakich prac wymaga naprawa zjazdu na ul. Siedmiórki  i postaramy się to 
zrobić. Na utwardzenie całej długości nie mamy pieniędzy. Można to zrobić w ramach FS. 
2/ uszczegółowimy wniosek o odwodnienie ul. W. Witosa do ZDW w Nowym Tomyślu, 
3/ wnioski o przyłącza lub budowę wodociągu przekazujemy na bieżąco do ZMWiKW we 
Wschowie. Zaprosimy Kierownika, który przekaże nam szczegóły planowanych inwestycji, 



4/ powiat chętnie prowadzi budowy chodników ale tylko na zasadzie finansowania 50% 
kosztów powiat i  50  % gmina. 
5/ stawy w Przylesiu jak i w Brennie zostały oczyszczone. Podziękował P. Umińskiego za 
korzystną ofertę i szybkie wykonania. Zaznaczył, że dalsze utrzymanie i dbałość powinna być w 
gestii mieszkańców wsi. 
6/ dobra inicjatywę podjął wraz z mieszkańcami Zaborówiec radny Poszwiński, gdzie robiona jest 
dokumentacja techniczna na remont przepustu na drodze powiatowej,  
7/ uważam, że od chodnika na ul. Zachodniej pilniejszą inwestycją jest oświetlenie na ul. Kalek, 
8/ podczas obecności starosty sprawdzaliśmy możliwość ustawienia przystanku na ul. Niwka. 
Droga jest tak wąska, że nie ma dobrej lokalizacji na taki przystanek. W najbliższym czasie będzie 
konsultacja z mieszkańcami. 
 
W związku z ostatnią Sesją przed Świętami Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław 
Kasperski złożył życzenia obecnym i ich rodzinom aby spełniły się najskrytsze marzenia, by 
kolejny dzień był lepszy od poprzedniego - wszystkiego najlepszego . 
 
Ad. pkt.  9 
 
Przewodniczący Rady Gminy uznał porządek XIV sesji za wyczerpany. Podziękował wszystkim za 
udział i zakończył obrady. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 

                                                              Przewodniczący 
                                                           Rady Gminy Wijewo 

           
                                                                Stanisław  Kasperski 

 
 
 
 
 
 
 
 


